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Protokół Nr XXVII/16 

z XXVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 30 grudnia 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/197/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017-2029. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Sikorskiego 11 i 11a w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek 

procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Łobżenica. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

Przedszkole Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy 

na 2017 rok. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Łobżenicy.  

16. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XXVII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie  

powitał radnych i gości. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Wiceprzewodnicząca 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-Krupka, Radny Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile 

Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak, Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek 

Połczyński, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz, radca prawny Marcin Paliwoda, funkcjonariusze Posterunku Policji  

w Łobżenicy, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1-3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XXVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi 

do porządku obrad. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 30 listopada  

2016 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXV/16 z sesji w dniu 30 listopada 2016 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXV/16 z sesji w dniu 30 listopada 2016 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 12 grudnia 2016 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXVI/16 z sesji w dniu 12 grudnia 2016 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXVI/16 z sesji w dniu 12 grudnia 2016 r. 
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Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował o ogłoszeniu przetargu nieograniczonego na udzielenie kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetowego. Oznajmił, że 

najkorzystniejszą ofertę złożył Bank Spółdzielczy w Łobżenicy. Cena oferty to 499 075,64 zł. 

Dodał: „Wczoraj została podpisana umowa. Kredyt został już uruchomiony”. 

Następnie powiedział, że ogłoszono przetarg na zakup oraz dostawę paliwa gazowego na 

potrzeby Gminy, jej jednostek organizacyjnych oraz Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Łobżenicy. Termin składania ofert upłynął w dniu 28 grudnia 2016 r. 

Pan Burmistrz poinformował, że przetarg nieograniczony na przebudowę drogi Łobżenica-

Kruszki zostanie ogłoszony w pierwszej połowie stycznia 2017 r.  

Oznajmił, że za kwotę 47,5 tys. zł zakupiono ponad 1 300 ton gruzu. Powiedział, że materiał 

ten został wykorzystany do poprawy stanu najgorszych odcinków dróg gruntowych na terenie 

Gminy.  

Poinformował o wykonaniu remontu świetlicy wiejskiej w Dźwiersznie Wielkim. Koszt tego 

zadania wyniósł 14 430 zł. Oznajmił, że w dniu 19 grudnia 2016 r. została odebrana 

kompletna dokumentacja związana z przebudową świetlic w Luchowie i Kunowie. 

Burmistrz Łobżenicy przedstawił stan przygotowań do budowy drogi w Kościerzynie Małym. 

Powiedział: „Gmina otrzymała kolejnych sześć decyzji stwierdzających zajęcie gruntów pod 

drogą publiczną. W przypadku braku odwołania od decyzji przez właścicieli zajętych gruntów 

w ustawowym terminie decyzje zostaną przekazane do Urzędu Wojewódzkiego celem 

nadania klauzuli ostateczności. Dopiero potem możliwe będzie przekazanie decyzji do Sądu 

Rejonowego w Złotowie celem ujawnienia w księgach wieczystych. Trwają również 

procedury związane z przejęciem działki stanowiącej własność Kolei Państwowych, działek 

Agencji Nieruchomości Rolnych oraz Starostwa Powiatowego w Pile”. 

Pan Burmistrz poinformował o zakończeniu budowy chodnika przy drodze powiatowej  

w Ratajach. Inwestycja ta była współfinansowana przez Gminę Łobżenica.  

Wyraził przekonanie, że w 2017 r. dojdzie do budowy chodnika w Witrogoszczy. 
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Następnie oznajmił: „Posiadamy dzisiaj gotową dokumentację techniczną, inwentaryzację 

systemu oświetlenia drogowego na terenie Gminy. Posiadamy projekt unowocześnienia 

systemu oświetlenia drogowego na terenie całej Gminy. Według wyceny kosztorysowej jest 

to wartość 731 836 zł. Posiadamy koncepcję rozbudowy oświetlenia drogowego na terenie 

Gminy. Według wyceny kosztorysowej wartość ta wynosi 397 420 zł. Posiadamy również 

koncepcję budowy oświetlenia przejść dla pieszych w miejscowości Łobżenica”. Dodał: 

„Chcielibyśmy w pierwszej kolejności wszędzie tam uzupełnić oświetlenie, gdzie go nie ma. 

Następnie wymienić żarówki na ledy. No i oczywiście myślimy również o przejściach dla 

pieszych. O tym będziemy rozmawiali na komisjach już w nowym roku”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że mieszkańcy nie zaangażowali się w akcję 

mającą na celu ochronę kasztanowców rosnących przy Alei Seydy. W związku z powyższym 

pracownicy interwencyjni zatrudnieni w Urzędzie Miejskim uprzątnęli zalegające liście 

kasztanowców.  

Poinformował, że w Witrogoszczy-Kolonia odbyło się kolejne spotkanie poświęcone kwestii 

zapobiegania szkodom łowieckim. Podczas spotkania podsumowano działania podjęte  

w 2016 r. przez Urząd Miejski oraz Ośrodek Hodowli Zwierzyny w Kujaniu. Wypracowane 

postulaty i wnioski zostaną przekazane do realizacji odpowiednim instytucjom. 

Pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 23 grudnia 2016 r. zostały ogłoszone: 

- drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż działki w Liszkowie, na której znajduje się 

stara świetlica wiejska, cena wywoławcza to 35 000 zł, 

- trzeci przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż działki w Dźwiersznie Małym, cena 

wywoławcza to 35 000 zł, 

- trzeci przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż działki w Dziegciarni, na której znajduje 

się stary kościół ewangelicki, cena wywoławcza to 43 400 zł. 

Powyższe przetargi odbędą się w dniu 25 stycznia 2017 r. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że uczestniczył w rozprawie sądowej przeciwko byłej pani 

Skarbnik, „która podważała tryb rozwiązania z nią umowy o pracę”. Sąd nie uznał jej 

argumentacji. Pan Burmistrz dodał: „Zapadł korzystny, oczywiście dla urzędu, wyrok w tej 

sprawie. Sprawa została zakończona”. 

Następnie poinformował, że w dniu 4 grudnia 2016 r. był obecny podczas mikołajek 

zorganizowanych przez Samorząd Mieszkańców Miasta Łobżenicy. Oznajmił, że spotkania 

mikołajkowe odbyły się również na terenie sołectw.  

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 6 grudnia uczestniczył w uroczystościach z okazji  

25-lecia Towarzystwa Miłośników Łobżenicy.  
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Poinformował, że w dniu 10 grudnia odbył się jarmark bożonarodzeniowy. Cztery dni później 

Burmistrz Łobżenicy był obecny podczas wręczenia nagród Starosty Pilskiego w dziedzinie 

upowszechniania kultury za 2016 rok. Wśród laureatów znalazło się Towarzystwo 

Miłośników Łobżenicy oraz pani Marta Konek. 

Pan Burmistrz oznajmił, że w miesiącu grudniu nastąpiło podsumowanie konkursów na anioła 

oraz na szopkę bożonarodzeniową. Dodał, że w okresie przedświątecznym uczestniczył  

w 27 spotkaniach wigilijno-opłatkowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

 

 Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Poinformowała, że Sejmik uchwalił budżet Województwa Wielkopolskiego na 2017 rok. 

Oznajmiła: „Po stronie dochodowej przyjęliśmy kwotę 1,3 mld zł. Po stronie wydatkowej 

1,44 mld zł. Deficyt zaplanowaliśmy w kwocie 141 mln zł. Ale oczywiście to jest założenie. 

Natomiast czas pokaże, czy będziemy musieli taki deficyt finalizować. Jeżeli tak, to  

z dodatkowych wolnych środków, a jeżeliby się to nie udało, to z wypuszczonych obligacji, 

które byśmy spłacali do roku 2028”. 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego stwierdziła, że wielkość 

dochodów może wzrosnąć. Oświadczyła: „Chcę powiedzieć, że Wielkopolska jest  

w czołówce w kraju jeśli chodzi o generalnie zaangażowanie pieniędzy unijnych w tym 

rozdaniu 2014-2020”.  

Poinformowała, że prawie 45% wydatków budżetu Województwa w 2017 r. stanowić będą 

wydatki majątkowe - 630 mln zł.  Oznajmiła: „Staramy się jako radni wspólnie z zarządem 

minimalizować wydatki bieżące, ponieważ jest to zielone światło dla samorządów, jeśli 
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chodzi o pieniądze z Unii, wykorzystać maksymalnie pieniądze, żeby jak najwięcej w naszym 

województwie zrobić”. Dodała, że w budżecie Województwa zaplanowano duże środki na 

służbę zdrowia.  

Następnie Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego poinformowała  

o powołaniu biura obchodów powstania wielkopolskiego.  

Oznajmiła, że mają powstać dwa centra wsparcia kształcenia dualnego i zawodowego 

rzemiosła: w Poznaniu i Kaliszu. Stwierdziła, że tego typu jednostki powinny również 

funkcjonować w Pile oraz w innych byłych miastach wojewódzkich.  

Powiedziała, że została podjęta uchwała w sprawie utworzenia sejmiku młodzieżowego.  

Pani Mirosława Rutkowska-Krupka poinformowała, że na ostatniej sesji Sejmik 

Województwa opowiedział się przeciwko przekazaniu panu Wojewodzie spraw związanych  

z ochroną środowiska. 

Oznajmiła, że w dniu dzisiejszym miała odbyć się sesja nadzwyczajna Sejmiku 

Województwa, na której zostałby uchwalony program gospodarki odpadami. Sesja została 

jednak odwołana, ponieważ „program wielkopolski nie został skonsultowany pozytywnie  

z Warszawą”. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego poruszyła kwestię 

utworzenia przejścia dla pieszych w pobliżu Banku Spółdzielczego w Łobżenicy. Oznajmiła, 

że rozmawiała na ten temat z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich panem 

Katarzyńskim. Poinformowała, że pan dyrektor „jest otwarty na wykonanie tego przejścia,  

ale jest prośba o uzgodnienie miejsca”. 

Złożyła również osobom obecnym w sali sesyjnej życzenia noworoczne. 

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik 

Powiedział, że złożył ponowną interpelację w sprawie utworzenia przejść dla pieszych na 

drodze wojewódzkiej nr 242 w Łobżenicy i Dźwiersznie. Oznajmił: „Doceniam tą otwartość  

i wolę współpracy pana Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich, ale niestety nadal ceduje 

cały problem na konsultacje czy uzgodnienia Burmistrza z bankiem. Jeżeli byłaby taka 

możliwość, jestem gotów jako negocjator czy rozjemca uczestniczyć w tych rozmowach”. 

Następnie poinformował, że Miejski Zakład Komunikacji w Pile Sp. z o.o. otrzyma ponad  

20 mln zł ze środków Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na realizację 

projektu, który obejmuje m.in. zakup autobusów niskoemisyjnych oraz modernizację zajezdni 

autobusowej MZK. 

Radny Jan Marek Pikulik złożył również życzenia noworoczne. 
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Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Poruszyła temat obwodnicy Łobżenicy. Powiedziała, że inwestycja ta „nie znalazła się póki 

co w zapisach WPFu i programie inwestycyjnym”. Oznajmiła: „W maju będą wprowadzane 

zmiany do tego planu. I mam deklaracje. Cały czas ten temat u mnie jest tematem numer 

jeden. Mam deklaracje, że ta obwodnica zostanie zapisana do tego programu. Będziemy 

bardzo pilnować tego, żeby tak się stało”.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy przebudowa drogi wojewódzkiej nr 242 przez miejscowość Luchowo została 

uwzględniona do realizacji w 2017 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Odpowiedziała twierdząco. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak 

Poinformowała, że w budżecie Powiatu Pilskiego na 2017 rok zostały zabezpieczone środki 

na przebudowę drogi Kruszki-Kijaszkowo. Inwestycja ta zostanie zrealizowana przy wsparciu 

ze środków zewnętrznych. 

Powiedziała, że Przewodniczący Rady Powiatu pan Kazimierz Wasiak złożył wniosek, aby 

wolne środki w przyszłym roku zostały przeznaczone na zadania drogowe. 

Oznajmiła, że w 2017 r. w szpitalu w Wyrzysku zostanie uruchomiony oddział rehabilitacji. 

Poinformowała, że jednostka ta „uzyskała już kontrakt na rehabilitację na okres półroczny”,  

o wartości 600 tys. zł.  

Następnie pani Zdzisława Bosak złożyła w imieniu radnych powiatowych z terenu Gminy 

Łobżenica życzenia noworoczne osobom obecnym w sali sesyjnej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy w planach inwestycyjnych Powiatu Pilskiego na 2017 rok został ujęty remont 

chodnika na ul. Ks. L. Raczkowskiego w Łobżenicy. 
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Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak 

Powiedziała: „Pieniądze są zabezpieczone w większej puli ogólnej. Szczegółowe zadania 

przypisane będą w pierwszym kwartale 2017 r.” 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Dostrzegł potrzebę wydzielenia miejsca na parkingu przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Łobżenicy dla rodziców przywożących dzieci do szkoły specjalnej. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak 

Poinformowała: „Ja w tej sprawie już złożyłam wniosek do szefa dróg w Powiecie i mam tak 

obiecane, że tak będzie właśnie zrobione. W ogóle ten parking powstał na mój wniosek, żeby 

zabezpieczyć dla tych rodziców dzieci niepełnosprawnych, a się okazało, że jest 

wykorzystywany inaczej”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował radnym powiatowym oraz radnym Sejmiku Województwa za dotychczasową 

współpracę. 

 

Ad. 6 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnego Rafała Tomalę o zabranie głosu w kwestii protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli przeprowadzonej w dniu 20 października 2016 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że w dniu 20 października 2016 r. Komisja Rewizyjna przeprowadziła 

kontrolę w zakresie wykorzystania mienia komunalnego Gminy Łobżenica.  

Powiedział, że komisja otrzymała informację o stanie mienia komunalnego. Oznajmił, że 

według stanu na koniec 2015 r. powierzchnia gruntów będących we władaniu Gminy to  

292 ha. Poinformował, że w dzierżawę oddano 130 ha gruntów o charakterze rolnym. 

Zawarto również 28 umów na dzierżawę lub użyczenie nieruchomości na cele nierolnicze. 

Grunty oddane przez Gminę w użytkowanie wieczyste zajmowały powierzchnię 33,2 ha. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że część nieruchomości została przekazana 

w zarząd Zakładowi Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy. Oznajmił, że 

nieruchomości będące w zasobie lub użytkowaniu Gminy to również remizy, świetlice OSP, 

świetlice wiejskie, budynek Urzędu Miejskiego, place zabaw, boiska sportowe, boisko Orlik, 

budynek Gminnego Centrum Kultury. 

Radny Rafał Tomala stwierdził, że „Gmina posiada majątek, z którego może pozyskać 

dochód ze sprzedaży, z dzierżawy czy też najmu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie 

wykorzystania mienia komunalnego Gminy Łobżenica.  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół Komisji 

Rewizyjnej z kontroli w zakresie wykorzystania mienia komunalnego Gminy Łobżenica, 

który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnego Rafała Tomalę o zabranie głosu w kwestii protokołu Komisji Rewizyjnej  

z posiedzenia w dniu 20 grudnia 2016 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że w miesiącu grudniu Komisja Rewizyjna zajmowała się oceną realizacji 

budżetu Gminy za jedenaście miesięcy 2016 r.  

Oznajmił, że wielkość dochodów wyniosła 38 094 151,08 zł. Zostały one zrealizowane  

w 90,42%. Dochody bieżące wykonano w 93,33 %, a dochody majątkowe tylko w 34,99%.  

Stwierdził: „Większym zainteresowaniem cieszy się popyt na grunty rolne sprzedawane przez 

Gminę niż na budynki mieszkalne”. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że wielkość wydatków za 

okres jedenastu miesięcy 2016 r. to 32 279 197,63 zł. Zostały one zrealizowane w 82,36%. 

Wydatki bieżące wyniosły 30 406 988,47 zł, co stanowiło 82,36% planu. Wielkość wydatków 

majątkowych to 1 872 209, 16 zł - 44,43% planu. 

Radny Rafał Tomala dodał: „Wykonanie budżetu za jedenaście miesięcy przebiega 

prawidłowo”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie protokołu Komisji Rewizyjnej dotyczącego oceny realizacji 

budżetu Gminy za jedenaście miesięcy 2016 r.  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół Komisji 

Rewizyjnej dotyczący oceny realizacji budżetu Gminy za jedenaście miesięcy 2016 r., 

który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/197/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu ww. uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/217/16 w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/197/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 października 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 

na 2016 rok. 
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała: „Zmiany w budżecie tegorocznym mają charakter czysto porządkujący i dotyczą 

one w głównej mierze przesunięć między działami i paragrafami”. Następnie przedstawiła 

propozycje zmian w uchwale budżetowej.  

W wyniku zmian plan dochodów i plan wydatków budżetowych zwiększy się o 9 500 zł. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu ww. uchwały. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że sołectwo Walentynowo zajęło szóste miejsce w konkursie wojewódzkim 

pod nazwą „Jeden dzień w sołectwie - przyroda, kultura i tradycja”.  

W związku z powyższym Burmistrz Łobżenicy złożył gratulacje panu sołtysowi Zenonowi 

Polachowskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/218/16 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok, która stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017-2029 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łobżenica na lata 2017-2029 był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady 

Miejskiej. Oznajmił, że radni otrzymali również: 

- autopoprawkę Burmistrza Łobżenicy, 

- opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobżenica.  

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wyrażają zgodę, aby 

zrezygnować z odczytania powyższej opinii. 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że w opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobżenica znajduje się błąd. Dodał, że w treści opinii zamiast słowa Łobżenica użyto 

słowa Rogoźno. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła: „Uznałam, że to jest oczywista omyłka pisarska. Zadzwoniłam do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej z prośbą o poprawę. I oczywiście Regionalna Izba Obrachunkowa 

przysłała nam egzemplarze z właściwą nazwą”. 

 

Kopia Uchwały Nr SO.0957/18/15/Pi/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2016 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobżenica stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029 oraz autopoprawki Burmistrza 

Łobżenicy. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej pokazuje sytuację Gminy Łobżenica 

„w perspektywie roku 2029”. Poinformował, że w dokumencie tym uwzględniono kwestię 

spłaty zaciągniętych zobowiązań i kredytów.  

Powiedział: „Ta prognoza obejmuje wszystkie zjawiska finansowe, które będą towarzyszyły 

realizacji również budżetu 2017 roku”. Stwierdził, że zapisy Wieloletniej Prognozy 

Finansowej muszą być zgodne z zapisami uchwały budżetowej. 

Radny Edward Starszak dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łobżenica na lata 2017-2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie 

autopoprawkę Burmistrza Łobżenicy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę 

Burmistrza Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029 wraz z autopoprawką Burmistrza Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/219/16 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017-2029, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali dwie opinie Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu: 

- o projekcie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok, 

- o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Łobżenica na 2017 rok. 

W związku z powyższym zapytał, czy radni wyrażają zgodę, aby zrezygnować z odczytania 

opinii o projekcie uchwały budżetowej. 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wyrażają zgodę, aby 

zrezygnować z odczytania opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie 

uchwały budżetowej. 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Kopia Uchwały Nr SO.0952/4/15/Pi/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 29 listopada 2016 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Kopia Uchwały Nr SO.0951/31d/15/Pi/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 29 listopada 2016 r. w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2017 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni otrzymali autopoprawkę pana Burmistrza do projektu uchwały 

budżetowej.  

Następnie otworzył dyskusję w sprawie projektu budżetu Gminy Łobżenica na 2017 rok. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że wydatki budżetu Gminy w 2017 r. mają wynieść 40 mln 447 tys. zł,  

a dochody 37 mln 831 tys. zł.  Oznajmił, że w projekcie uchwały budżetowej zaplanowano 

deficyt w wysokości 2 mln 615 tys. zł. 

Powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego dokonała analizy źródeł 

dochodów oraz planu wydatków w poszczególnych działach budżetowych. Wyraził 

przekonanie, że w 2017 r. dochody z tytułu sprzedaży majątku należącego do Gminy będą 

wyższe niż w 2016 r.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że „poziom 

wydatków oparty jest o najpilniejsze i najbardziej priorytetowe zadania”. Poinformował, że na 

realizację inwestycji zaplanowano około 4 mln zł, w tym 2,6 mln zł na zadania drogowe. 

Oznajmił, że w 2017 r. rozpocznie się przebudowa drogi Kruszki-Kijaszkowo. Dodał, że 

kwota zaplanowana w budżecie na realizację inwestycji może wzrosnąć w przypadku 

pozyskania przez Gminę Łobżenica dofinansowania ze środków zewnętrznych. 

Następnie radny Edward Starszak powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

„rozpatrując zgłoszone wnioski do budżetu starała się uzyskać rozwiązania kompromisowe”. 

Stwierdził: „Wszystkie zadania, które były zgłaszane, są zadaniami ważnymi  

i koniecznymi w przyszłości do wykonania. Myślę, że w kolejnych budżetach znajdą one 

swoje odpowiednie zapisy”. 

Dodał: „Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego rekomendowała autopoprawkę 

Burmistrza obejmującą sposób realizacji wniosków zgłoszonych podczas opiniowania 

budżetu przez Komisje Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie 

autopoprawkę Burmistrza Łobżenicy do projektu uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2017 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę Burmistrza 

Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2017 rok wraz z autopoprawką Burmistrza Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXVII/220/16  

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok, która stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował radnym za podjęcie uchwały budżetowej. Powiedział: „Budżet jest na pewno 

bardzo ambitny, ale tylko takie cele sobie stawiamy w naszej Gminie. Budżet jest nasz 

wspólny, wypracowany kompromisowo. (…) Zależało nam na tym, żeby był budżetem 

racjonalnym, oszczędnym, budżetem prorozwojowym”.  

Oznajmił, że wielkość dochodów budżetowych na 2017 rok została ostrożnie oszacowana. 

Poinformował o zamiarze pozyskiwania wszystkich możliwych środków zewnętrznych. 

Pan Burmistrz powiedział: „Spłata 4,3 mln zł zaciągniętych kredytów wraz z odsetkami. 

Ściągnięcie 800 tys. zł zaległości podatkowych. To wszystko umożliwia nam taki właśnie 

ambitny budżet. Absolutnie zdajemy sobie sprawę, że nie satysfakcjonuje on wszystkich.  

Ale to jest po prostu niemożliwe, ponieważ skala potrzeb jest absolutnie nieadekwatna do 

możliwości finansowych”. 

Burmistrz Łobżenicy zapewnił, że budżet Gminy będzie realizowany w sposób rzetelny.  

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych przy ul. Sikorskiego 11 i 11a w Łobżenicy, stanowiących 

własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/221/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Sikorskiego 11 i 11a w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości 

stawek procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej zostały wypracowane poprawki 

do projektu ww. uchwały, zgodnie z którymi: 

- wielkość bonifikaty w przypadku jednorazowej zapłaty ceny przed zawarciem notarialnej 

umowy przenoszącej własność nieruchomości powinna wynosić 25%,  

- wielkość bonifikaty w przypadku jednoczesnej sprzedaży wszystkich pozostałych do zbycia 

lokali mieszkalnych lub ostatniego lokalu mieszkalnego w budynku wielolokalowym, jeśli  

w wyniku tej sprzedaży Gmina Łobżenica przestaje być właścicielem lub współwłaścicielem 

tego budynku, powinna wynosić 5%. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

wypracowane poprawki do projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania oraz 

wysokości stawek procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe poprawki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielania oraz 

wysokości stawek procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Łobżenica wraz z wprowadzonymi poprawkami. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/222/16 w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek 

procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

Przedszkole Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Publiczne  

w Łobżenicy i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/223/16 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole 

Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  

w Łobżenicy na 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok. 

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/224/16 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy  

na 2017 rok, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przypomniał złożoną obietnicę, że na półmetku obecnej kadencji radni wrócą do tematu 

wielkości wynagrodzenia Burmistrza Łobżenicy.  

Poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w powyższej sprawie. Przewiduje on 

zwiększenie wynagrodzenia dla pana Burmistrza.  

Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił: „Nie jest to jakaś duża suma. (…) Pewnie by mógł 

ktoś powiedzieć, że mogło być więcej. Ja tylko chciałem podkreślić, że pracownicy, jeśli 

chodzi o urząd gminy, łapią się na podwyżki od czasu do czasu ze względu na inflację, czy 

jeśli ta podwyżka obejmuje ich. Burmistrza ta podwyżka nie obejmuje”.  

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Łobżenicy (załącznik nr 16 do protokołu). 

Następnie poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXVII/225/16  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Łobżenicy, która stanowi załącznik  

nr 17 do protokołu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował radnym za podjęcie uchwały. Powiedział: „Oczywiście pieniądze są ważne. 

Natomiast dla mnie bardziej cenne jest to, że panie i panowie radni dostrzegacie moje wysiłki, 

starania czy zaangażowanie w pracę. Deklaruję, że tak będzie nadal. Cenię sobie z państwem 

współpracę”.  

 

Ad. 16 Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że nie otrzymał odpowiedzi od pana Burmistrza na interpelację dotyczącą kwestii 

inżyniera kontraktu.  

Oznajmił również, że Zastępca Burmistrza Łobżenicy nie przedstawił radnym „rozliczenia za 

kwoty przeznaczone na izbę wytrzeźwień w Pile”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko  

Zwrócił uwagę na zły stan dróg powiatowych Dźwierszno-Ferdynandowo oraz Dźwierszno-

Dziegciarnia. Zapytał, czy w 2017 r. zostanie wykonany remont tych dróg. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że odpowiedź na interpelację w sprawie inżyniera kontraktu została w dniu 

wczorajszym wysłana pocztą. Dodał, że radni otrzymają rozliczenie środków finansowych 

przekazywanych izbie wytrzeźwień w Pile. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że w budżecie Powiatu Pilskiego na 2017 rok na inwestycje drogowe 

przeznaczono kwotę ponad 7 mln zł. Oznajmił, że przetarg na przebudowę drogi Kruszki-

Kijaszkowo został rozstrzygnięty na kwotę 2,8 mln zł.  
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Odniósł się do kwestii remontu dróg wskazanych przez radnego Wiesława Bodetko. 

Powiedział: „Będziemy się starali, żeby to było, ale żebym dzisiaj tu panu radnemu obiecał, to 

nie mogę”. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile poinformował: „Na ten moment nie mamy jeszcze 

podziału, które drogi. Zawsze zwyczajowo robimy to wiosną, po objeździe, sprawdzeniu 

wszystkich dróg i potem dopiero jest kwalifikacja. Oczywiście będziemy wybierali te odcinki, 

które są najgorsze” oraz drogi o dużym natężeniu ruchu pojazdów.  

Oznajmił: „Wiadomo, że ten budżet, jak każdy jeden, to jest jeden wielki kompromis i te 

środki na wszystko na pewno nie wystarczą”.  

Dodał, że w 2017 r. Powiat Pilski musi dołożyć do subwencji oświatowej ponad 2 mln zł  

z własnych środków.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Dostrzegła potrzebę postawienia na drodze krajowej nr 10 znaków informujących o skręcie 

do Łobżenicy.  

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik 

Oznajmił: „Temat nie jest nam obcy. Pamiętam z moich doświadczeń samorządowych na 

różnych szczeblach, że ten temat był rozstrzygany i proponowany zarządcy drogi krajowej  

i wojewódzkiej. (…) Naszym sukcesem okazało się, że jadąc w kierunku do Łobżenicy np. od 

krzyżówki co kawałek mamy znak informacyjny - do Łobżenicy 12 km, 8, 6 itd.”. Dodał, że 

na znakach kierunkowych „zawsze jest wskazywana miejscowość docelowa”. 

 

Ad. 17 Wolne głosy i wnioski 

 

Pan …              … …. 

Powiedział: „Mamy jutro Sylwester. Przede wszystkim chciałbym, żeby policja trochę miała 

uwagę na dzieciaków, żeby tych petard nie kupowali, żeby dzieciakom nic się nie stało”.  

Dostrzegł potrzebę odnowienia elewacji remizy strażackiej w Łobżenicy. Stwierdził, że 

powinny zostać zorganizowane kursy udzielania pierwszej pomocy dla mieszkańców. 
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Ad. 18 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:35 zakończył obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


